



شركة التغليف المحدودة (ش.م.ع.ع.) Packaging Co. Ltd. (SAOG)

التاريخ: ٠٩ يوليو ٢٠٢٤

الموضوع / الموافقة المبدئية على تحول الشركة من مساهمة عامة (ش م ع ع) إلى شركة مغلقة

إشارةً إلى الموضوع أعلاه، وبناءً على المادة (٣٧) من لائحة شركات المساهمة العامة، وبعد حصول شركة التغليف المحدودة (ش م ع ع)، ومقرها ولاية السويق، محافظة شمال الباطنة، سلطنة عمان على الموافقة المبدئية من هيئة الخدمات المالية، بالتحول إلى شركة مغلقة، وسيكون المسمى المقترح شركة التغليف المحدودة (ش م ع م).

كما نود الإفادة بأن الأفاضل شركة الرؤية للأوراق المالية (ش م م)، ومقرها مسقط، شركة الوساطة المنفذة لعميلة التحول ويمكن التواصل معهم عبر الاتصال المباشر:

هاتف: ٠٠٩٦٨٩٩٢٢٦٧٣٣

البريد الإلكتروني: ali.k@visioncapital.om

وان الفاضلة: راديا مهيन्द्रا شترابوج هميلاي، ستقوم بشراء كامل الأسهم، حيث تم الاقتراح بسعر السهم بـ ١,٩٥ ريال عماني للسهم الواحد، وتم تحديد السعر من خلال تقييم عادل أجرته شركة التدقيق (أم جي أي فيجن) مسقط - سلطنة عمان.

وتم تحديد بدء شراء الأسهم من:

تاريخ: الأحد الموافق ٢٨ يوليو ٢٠٢٤ م.

إلى نهاية تاريخ: الأحد الموافق ١٨ أغسطس ٢٠٢٤ م.

وتفضلوا منا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،





شركة التغليف المحدودة (ش.م.ع.ع.) Packaging Co. Ltd. (SAOG)

Date : 09 July 2024

Subject: Initial approval of the company's transformation from a public joint stock company (SAOG) To a closed company.

With reference to the above topic, and based on Article (37) of the List of public joint stock companies, and after the Packaging Company Limited (SAOG), located in Suwaiq, North Al Batinah, Sultanate of Oman, obtained initial approval from the Financial Services Authority, to convert to Closed company and the proposed name will be Packaging Company Limited (SAOC).

We would like to inform you that the distinguished Vision Securities Company (LLC), based in Muscat, is the brokerage company implementing the transformation process and can be contacted via direct contact
Tel: 0096899226733

Email: ali.k@visioncapital.om.

Mrs. Radhika Mahendra Shtraboj Himilai, to purchase all the shares, as the share price was proposed at RO 1.95 per share, and the price was determined through a fair evaluation conducted by the auditing company (MGI Vision) Muscat - Sultanate of Oman.

: The start of purchasing shares was determined from.

Date: Sunday, July 28, 2024

Until the end date: Sunday, August 18, 2024

